
Vragen conform Artikel 39 R.v.O. over het openbaar vervoer in Waalre. 

Geachte college, 

In de nieuwe dienstregeling die Hermes in opdracht van de Provincie Noord-Brabant zal gaan 

uitvoeren vanaf december 2016, dreigt buslijn 17 die ondermeer loopt via de Mollaan (wijk Voldijn) 

naar Eindhoven te verdwijnen. Wij zijn door verschillende inwoners en vertegenwoordigers van 

inwonersgroepen benaderd die aan ons hun zorgen hebben geuit hierover. Om deze reden hebben 

wij een aantal vragen aan u: 

1. Sinds wanneer is het u bekend dat de Provincie/Hermes van plan is deze lijn te schrappen? 

2. Is de gemeente daar actief van op de hoogte gebracht c.q. is de gemeente bij dat besluit 

betrokken? 

3. Heeft u een mening over het schrapen van deze lijn? 

4. Zijn er nog mogelijkheden om dit te voorkomen? 

5. Worden er vervangende vervoersvoorzieningen aangeboden c.q. zijn er mogelijkheden om de 

negatieve effecten te verminderen? 

6. Bent u of gaat u nog in overleg met bijvoorbeeld de seniorenraad om hierover te spreken? 

Graag ziet de fractie van D66 deze vragen beantwoord op de wijze en termijn zoals het RvO dat 

aangeeft 

Met vriendelijke groet 

Namens de fractie van D66 

Kees de Zeeuw 

Fractievoorzitter  

 

 


